



北京科技大学
University of Science and Technology Beijing



“

北京科技大学国际学生招生简章

2022

国际经济与贸易
(1+3) 本科项目

Introduction of International Economics
and Trad (1+3) for Bachelor Degree

Introduction of USTB

学校概况

北京科技大学成立于1952年，是以工为主，工、理、管、文、经、法等多学科协调发展的教育部直属全国重点大学。学校于1997年首批进入国家“211工程”建设高校行列；2006年成为首批“985工程”优势学科创新平台建设项目试点高校；2014年，以北京科技大学、东北大学为核心高校的“钢铁共性技术协同创新中心”成功入选国家“2011计划”。2017年入选国家“双一流”建设高校。

University of Science and Technology Beijing was founded in 1952 and has developed into one of the most influential key national universities in china. Its main focus is on engineering, while maintaining a balanced program consisting of science, management, humanities, economics and law. USTB is part of the 211 Project, which is designed to develop a hundred first rate universities in the 21st century. In 2017, USTB was selected as one of universities and colleges for the “Double-First Class” initiative, which aims to ultimately build a number of world class universities and disciplines.

学校网址

Websites of USTB

www.ustb.edu.cn
isc.ustb.edu.cn



2021年QS世界高校排名
QS World University Rankings 2021



中国大陆第23名
No.23 in Mainland China

学校排名

USTB National &
International Rankings





国际经济与贸易

(1+3) 本科项目介绍

Introduction of International Economics and Trade (1+3)

申请本项目不要求中文水平。第1年主要学习中文及基础课程，第2至4年学习专业课程。**4年完成本科学业并达到HSK5级水平。**

Applicants can apply this program without Chinese foundation. Students in this program learn Chinese and foundation courses in the first year, then study specialized courses in next 3 years. And they will get the bachelor degree of economics and pass HSK5 in 4 years.

本项目培养具有创新创业意识和国际视野，掌握经济学、国际贸易学理论与方法，具备国际贸易实务操作、国际市场营销、国际商务沟通能力的高级专门人才。学生毕业后可在相关学科领域继续深造，或从事经济贸易的相关工作。

The program aims to cultivate high-level professionals with the following abilities: master the fundamental theories of Marxist economics, international economics and international trade; grasp fundamental knowledge and skills of international trade; get to know the current situation of international trade and its rules and practices; be capable of doing professional jobs, management, research, promotion and planning in foreign trade sector, enterprises and government departments.

本专业优秀的毕业生可以申请在继续攻读硕士研究生，并优先获得奖学金资助。

Excellent graduates in this major can continue to study for master degree in USTB, and have priority to get scholarship.

国际经济与贸易



学位类别和学习时间

Degree Category and Duration

工学学士，4年

Bachelor of Engineering, 4 Years



授课语言

Medium of Instruction

中文

Chinese



主要课程

Main Courses

管理信息系统 Management Information Systems
运营管理 Operations Management
会计学原理 Principles of Accounting
信息管理概论 Introduction to Information Management
应用统计学 Applied Statistics
微观经济学 Microeconomics
国际商务与跨文化 International Business and Cross Culture
管理学原理 Principles of Management
宏观经济学 Macroeconomics
商业伦理与社会责任 Ethics and Social Responsibility
国际贸易原理 Principles of International Trade
国际商务英语 International Business English
国际市场营销 International Marketing
计量经济学 Econometrics
国际贸易实务 Practice of International Trade
国际商务谈判 International Business Negotiations
国际商法 International Business Laws

北京科技大学国际学生招生简章

(1+3) 本科项目介绍



申请时间 Application Period

12月15日至次年6月15日
Between December 15 and next June 15



申请步骤 Application Procedure

1. 在报名系统完成报名 Finish Online Application (<http://onlineapply.ustb.edu.cn>)
2. 审核申请材料 Review Application Documents
3. 通知录取结果 Inform the Result of Admission
4. 发放录取通知书 Issue the Admission Notice



申请资格 Application Eligibility

1. 非中国籍公民，身体健康。
Non-Chinese citizens in good health.
2. 申请人须高中毕业，35岁以下。
Applicants must be a high school graduate under the age of 35.



申请材料 Application Documents

- 1.有效护照首页 Home page of valid ordinary passport
- 2.经公证的高中毕业证（应届毕业生需提供预毕业证明。）
Notarized certificates of graduation of high school (Graduating students should provide the certificate of pre-graduation.)
- 3.成绩单 Academic transcripts
- 4.体检结果 Foreigner physical examination form
- 5.无犯罪记录证明（6个月内） None criminal record report, which is issued within 6 months prior to the submission date
- 6.经济担保函 Letter of financial guarantee



费用 Fees (人民币元CNY)

学费 Tuition	申请费 Application Fee	住宿费 Accommodation	综合保险费 Insurance
23300/年 Year	600	双人间Double Room 1500/月 Mon/床位 Bed 四人间4 People Room 750/月 Mon/床位 Bed	800/年 Year 400/学期 Term

申请人综合水平优秀，有机会获得奖学金资助部分学费。
Applicants with excellent overall performance stand a chance to be awarded scholarships that cover part of the tuition fee.

Contact

联系我们

微信Wechats



地址Address

中国，北京，海淀区学院路30号，北京科技大学国际学生中心，
邮编100083

International Student Center,
University Science and Technology Beijing
No.30 Xueyuan Road, Haidian District, Beijing 100083 China



+86-10-62332943



admission@ustb.edu.cn



<https://isc.ustb.edu.cn>

